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Protokół nr 81/2019  
LXXXI sesji Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice  

z 4 lutego 2019 r. 
 

Punkt 1: Otwarcie sesji, przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn otworzył sesję o godz. 19.10 w siedzibie Rady Osiedla 
w Filii Biblioteki Raczyńskich, ul. Muszkowskiej 1a, stwierdził obecność 12 radnych, przedstawił 
porządek obrad (załącznik nr 1 - lista obecności, porządek obrad – załącznik nr 2) oraz powołał 
protokolanta, którym została pani Aleksandra Rabczewska, pracownik Oddziału Wspierania Jednostek 
Pomocniczych Jeżyce. 
 

Punkt 2: Oświadczenia. 
Nikt nie złożył oświadczenia. 
 
Punkt 3: Komunikaty. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn poinformował o terminie najbliższej sesji - 04.03.2019, 
godz. 19.00. Następnie przedstawił korespondencję, która wpłynęła do Rady pomiędzy sesjami. 
 
Punkt 4: Informacje Komisji działających przy Radzie Osiedla. 
Głos zabrał Radny, pan Witold Puchalski informując o zaplanowanych dyżurach komisariatu 
mobilnego (w lutym 2 dyżury - 11.02 oraz 26.02 w godz.13.00-19.00). Przedstawił, obecnego na sesji, 
nowego dzielnicowego rejonu od ul. Santockiej w stronę ul. Lutyckiej.  
 
Punkt 5: Informacje Zespołu redakcyjnego „Nasze Krzyżowniki – Smochowice”. 
Nikt nie zabrał głosu. 
 
Punkt 6: Sprawozdanie Zarządu z wydanych opinii i rozpatrzonych spraw w związku  
z upoważnieniem Zarządu Osiedla wyrażonym w uchwale nr XVII/82/VII/2016 Rady Osiedla. 
Przewodniczący Zarządu, pan Maciej Bedyński poinformował, o podjętych przez Zarząd dwóch 
uchwałach opiniującej oraz rekomendacyjnej do WZiSS. 
 
Punkt 7: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nawiązania współpracy w zakresie poprawy 
infrastruktury rowerowej wzdłuż ul. Dąbrowskiego. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Radny, pan Witold Puchalski pokrótce przybliżył założenia projektu. Następnie 
Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania.  
Głosowało 12 radnych. 
Za   12, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr LXXXI/350/VII/2019 (załącznik nr 3). 
 
Punkt 8: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie diet dla członków Organów Osiedla. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Następnie Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania.  
Głosowało 12 radnych. 
Za   10, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  2. 
Uchwała nr LXXXI/351/VII/2019 (załącznik nr 4). 
 
Punkt 9: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w planie wydatków na rok 2019. 
Punkt został wykreślony z porządku obrad na podstawie § 20 pkt 9 Regulaminu Rady Osiedla. 
 
Punkt 10: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku do wydziałów i miejskich 
jednostek organizacyjnych o dokonanie zmian w planach finansowych na 2019 rok. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz uzasadnieniem. 
Następnie Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania.  
Głosowało 12 radnych. 
Za   11, 
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Przeciw   0, 
Wstrzymało się  1. 
Uchwała nr LXXXI/352/VII/2019 (załącznik nr 5). 
 
Punkt 11: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania planowanego zbycia 
nieruchomości miejskiej położonej przy ul. Starogardzkiej. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Przedstawił materiały przesłane przez WGN. Głos zabrał Radny, pan Marek Leśniak 
zwrócił się z pytaniem: czy wiadomo o innych celach zabudowy niż zabudowa mieszkaniowa?  
W odpowiedzi Radny, pan Andrzej Dłutkowski stwierdził, że najprawdopodobniej WGN sprzedaje tą 
działkę jako maskę budowlaną dla posesji nr 23. Następnie Przewodniczący Rady zarządził 
przeprowadzenie głosowania.  
Głosowało 12 radnych. 
Za   8, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  4. 
Uchwała nr LXXXI/353/VII/2019 (załącznik nr 6). 
 
Punkt 12: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania planowanego zbycia 
nieruchomości miejskiej położonej przy ul. Architektów. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem oraz przedstawił materiały przesłane przez WGN. Następnie zarządził 
przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 12 radnych. 
Za   10, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  2. 
Uchwała nr LXXXI/354/VII/2019 (załącznik nr 7). 
 
Punkt 13: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania dokumentacji projektowej 
„Przebudowa ul. Białośliwskiej”. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem oraz przedstawił materiały przesłane przez pracownie projektową. Następnie 
zarządził przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 12 radnych. 
Za   12, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr LXXXI/355/VII/2019 (załącznik nr 8). 
 
Punkt 14: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania dokumentacji projektowej 
dla budowy ulic Mrowińskiej i Przybrodzkiej. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Następnie zarządził przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 12 radnych. 
Za   12, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr LXXXI/356/VII/2019 (załącznik nr 9). 
 
Punkt 15: Przedstawienie rocznego sprawozdania z działalności Zarządu Osiedla za 2018 r. 
Przewodniczący Zarządu Osiedla, pan Maciej Bedyński omówił część opisową sprawozdania. 
Następnie przedstawił realizację planu finansowego na 2018 r. Przedstawiciel WJPM dodał, iż zadania 
przekazane do WJPM zostały zrealizowane w 100%. Natomiast o realizacji zadań przekazanych do 
innych Wydziałów i mjo Rada zostanie poinformowana do końca I kwartału.  
  
Punkt 16: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania rocznego  
z działalności Zarządu Osiedla za 2018 r. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Następnie zarządził przeprowadzenie głosowania. 
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Głosowało 12 radnych. 
Za   12, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr LXXXI/357/VII/2019 (załącznik nr 10). 
 
Punkt 17: Wolne głosy i wnioski. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn zaproponował utworzenie zespołu ds. budowy Krzyża 
Cholerycznego oraz w sprawie tablicy pamiątkowej upamiętniającej zdobycie Ławicy. Powstał zespół 
w składzie: Andrzej Dłutkowski, Przemysław Polcyn, Witold Puchalski, Krzysztof Kruszka, Radosław 
Sekulski, Eugeniusz Gąsiorek. Poruszył również temat planowanego montażu ławeczki na placu przy 
ul. Karlińskiej. Zaprezentował dokumenty, które otrzymał z pracowni projektowej. Poprosił radnych  
o zaangażowanie się w temat. Sprawa wymaga dość szybkiej reakcji ze strony członków Rady. 
Zaproponował przesłanie dokumentacji drogą e-mailową.  
 
Punkt 18: Zakończenie sesji. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn zakończył obrady o godz. 20.30. 
 
 
 
 
 


